

Title (en)

WHEEL SUSPENSION DEVICE FOR MOVING VEHICLES AND MOVING VEHICLES PROVIDED WITH SUCH DEVICE, PARTICULARLY FOR MOTORCYCLES.

Title (de)

RADAUFHÄNGEVORRICHTUNG FÜR FAHRZEUGE UND DAMIT VERSEHENE FAHRZEUGE, INSbesondere MOTORRÄDER.

Title (fr)

DISPOSITIF DE SUSPENSION DE ROUE POUR VEHICULES MOBILES ET VEHICULES MOBILES MUNIS DE CE DISPOSITIF, NOTAMMENT POUR MOTOCYCLES.

Publication

**EP 0073751 A1 19830316 (FR)**

Application

**EP 81900511 A 19810227**

Priority

FR 8100024 W 19810227

Abstract (en)

[origin: WO8202864A1] Device characterized in that the frame or chassis (1) of the vehicle receives on a fixed point (17) directly or indirectly via a pivoting mounting the hinge of a suspension element (7) connecting a hinged parallelogram (20, 8, 9, 21) capable of oscillating on a hingeable fixed point (15) of one of its links (8) and also receives for its control on a fixed point located beyond the hinge of the suspension element (7) the parallelogram on a fixed articulated point of one of the links between, with or beyond its hinge axis by its extension.

Abstract (fr)

Dispositif caractérisé en ce que le cadre ou chassis (1) du véhicule reçoit en un point fixe (17) directement ou indirectement par le biais d'un montage pivotant l'articulation d'un élément de suspension (7) reliant un parallélogramme articulé et oscillable (20, 8, 9, 21) en un point fixe articulable (15) d'une de ses liaisons (8) et reçoit également pour sa commande en un point fixe situé au-delà de l'articulation de l'élément de suspension (7) le parallélogramme en un point fixe articulé d'une des liaisons entre, avec ou au-delà de son axe d'articulation par son prolongement.

IPC 1-7

**B62K 25/24**

IPC 8 full level

**B62K 25/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B62K 25/24** (2013.01)

Cited by

KR100806457B1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8202864 A1 19820902; EP 0073751 A1 19830316**

DOCDB simple family (application)

**FR 8100024 W 19810227; EP 81900511 A 19810227**